
Notulen van de OR vergadering  

 
Datum: 11-3-2025 
Tijd: 19.30 – 20.30 uur  

Locatie: in de koffiekamer van De Hoge Voorde 
 
Aanwezig: Evelyne, Marco, Sander, Robert, Linda, Manon K, Miranda, Ilse, Manon P en Tim  
(Sanne, Wendy, Ellen, Liesbeth en Renske afwezig) 
 

1. Welkom:  
Miranda heet iedereen van harte welkom. Miranda leidt voor de 1e keer de vergadering omdat zij 

het voorzitterschap van Sander gaat overnemen. Sander stopt einde van dit schooljaar bij de OR.  
Miranda heet in het bijzonder Ilse welkom. Ilse neemt aan de vergadering deel om te kijken of de 
OR wat voor haar is. De aanwezigen hebben zich kort voorgesteld voor Ilse.  
 

2. Vaststellen notulist:  
Wendy staat op de lijst om te notuleren. Aangezien zij vanavond niet aanwezig kan zijn bij de 

vergadering, is Liesbeth de eerstvolgende notulist op de lijst. Zij is ook niet aanwezig. Linda zorgt 

voor een verslag van deze vergadering.  
 
Het notulenschema loopt t/m mei 2025. Opzet nieuw notulenschema is als volgt:  

- 11 maart 2025: Linda (i.p.v. Wendy) 
- 13 mei 2025: Liesbeth 
- September 2025: Wendy 

- November 2025: Renske 
- Januari 2026: Robert 
- Maart 2026: Ellen 
- Mei 2026: Ilse 

 
3. Vaststellen agenda:  

Geen extra punten voor agenda.  

 
4. Vaststellen notulen van 21-1-2025:  

Linda geeft aan dat ze niet aanwezig was bij vergadering van 21-1-2025 (ivm ziekte) maar in de 
notulen en in app-groep van OR is gesproken over het samenvallen van het kamp van groep 8 en 
de talentenweek. Het is jammer dat groep 8 niet kan deelnemen aan de talentenweek. Er wordt 

aangegeven dat deze 3 dagen agenda technisch het meest praktisch zijn voor de talentenweek. Er 

zitten 11 weken tussen de meivakantie en zomervakantie. Dat is best lang. Door begin juni de 
talentenweek te doen, breekt dit de lange periode. Deze opmerking wordt meegenomen voor 
volgend schooljaar. Dit jaar is te kort dag om nog een wijziging hierin aan te brengen. 
 
Voor rest geen opmerkingen. Notulen zijn akkoord. Miranda zal Leidienke de notulen mailen met 
het verzoek om deze notulen op de website te plaatsen. 
 

5. Nieuws penningmeester ?:  
Twee ouders (Lisette Dijkman en Marie Clair Wiggers-Pfaff) hebben op 12 februari 2025 de 
kascontrole gedaan van schooljaar 2023-2024. Op 13 februari 2025 is via Social Schools een 
bericht uitgegaan dat de uitgaven en inkomsten volledig zijn goedgekeurd door deze 2 ouders. In 
de vergadering wordt gevraagd hoe wij ouders werven voor de kascontrole. Linda geeft aan dat 
destijds voor het schooljaar 2022-2023 een bericht via Social Schools is uitgegaan voor een 
oproep naar ouders wie kascontrole zou willen doen. Hierop hebben destijds 5 ouders gereageerd, 

waaronder Lisette en Marie Clair. Linda heeft hun gevraagd voor de kascontrole van schooljaar 
2023-2024. Robert vraagt zich af of het niet handiger is dat 1 van die ouders nog 1 jaar in de 

kascontrole blijft zodat deze ouder het systeem kan uitleggen aan de nieuwkomende ouder. Dit 
zou inderdaad ook kunnen. Vanuit het verleden is dit zo gegroeid. Nu geeft Linda elke keer een 
uitleg van de ‘boekhouding’ en gaan de ouders daarna de inkomsten en uitgaven doornemen.  
 

Verder is voor elk kind nog niet de vrijwillige bijdrage voor schooljaar 2024-2025 betaald via de 
betaallink op Social Schools. Linda is net gestart met reminders sturen naar de desbetreffende 
ouders. Miranda vraagt van hoeveel kinderen wij de ouderbijdrage nog niet hebben ontvangen. 
Linda moet het antwoord schuldig blijven. Zij weet de aantallen zo niet uit haar hoofd.  
 



6. Aankomende activiteiten 

Pasen op 16 april 2025: dit loopt. Bedoeling is dat de kinderen in de ochtend met de eigen 
groep samenzijn. Hier is bijvoorbeeld tijd voor het vertellen van het Paasverhaal, iets knutselen, 
het verstoppen van paaseieren door bovenbouw voor onderbouw, o.i.d..  

Tussen de middag met de eigen groep samen lunchen. Omdat bij Koningsspelen op 17 april 2025 
de kinderen al een lunch krijgen, bij deze activiteit niet ook nog eens eten regelen. De OR zorgt 
wel voor een paasbroodje voor elk kind.  
 
Koningspelen op 17 april 2025: Dit loopt ook. De bedoeling is om naar sporthal ‘t Jebbink te 
gaan om daar een soort van zeskamp te gaan doen in groepsdoorbroken teams. Misschien buiten 
op parkeerplaats ook nog spelletjes doen.  

 
Talentenweek van 3 t/m 5 juni 2025: er is een app groep aangemaakt maar nog geen  datum 
geprikt voor 1e overleg. Talentenweek zal op school plaatsvinden. Bedoeling is dat kinderen 
kunnen kiezen voor een themadag zoals muziekdag, circusdag, kunstdag, o.i.d.. Beetje gelijk aan 
de talentenmiddag op vrijdagmiddag voor de groepen 4 t/m 8. Bijvoorbeeld gastdocenten of 
ouders met een talent regelen. Manon P geeft aan dat OR kan meedenken met invulling/thema’s 

van deze 3 dagen. 

Voor talentenweek is budget vanuit school. Evt. vanuit OR bijdrage erbij doen mocht dat nodig 
zijn.  
 
Avondvierdaagse van 17 t/m 20 juni 2025: nog niets voor gedaan. Renske, Kim, Eva en 
Marleyn hebben vorig jaar de 4daagse geregeld vanuit de voetbalvereniging. Inschrijving voor jaar 
2025 geschiedt weer via de voetbalvereniging, werkt goed. Aandachtspunt is wel voor de kinderen 

die zich via school inschrijven (omdat inschrijving via voetbalvereniging gesloten is). Deze 
kinderen krijgen geen medaille via voetbalvereniging op laatste dag. Verder wordt aangegeven dat 
een vaste begeleider per groep voor de hele week goed werkt. Het verzamelpunt op school zal 
waarschijnlijk worden aangepast naar verzamelen bij consolidatiebureau. Dichter bij startpunt in 
dorp.  
 
Schoolreisje sept. 2025: nog niets voor gedaan. Vanuit school staan Gerdien en Jente op de 

lijst. Tim zorgt voor een vervanger van Jente. Met het regelen van busvervoer dient tijdig gestart 
te worden. 
 

7. Datum etentje: 
Vorig etentje was op donderdag 27 juni 2024. Miranda wil datumprikker in OR-app zetten om een 

datum te prikken voor een etentje voor dit schooljaar. Etentje is voor eigen rekening.  

 
8. Overdracht voorzitter: 

Aanwezigen vinden het fijn dat Miranda het voorzitterschap gaat doen. Sander zal zich t.z.t. 
uitschrijven als voorzitter bij de Kamer van Koophandel en ABN Amro.  
 

9. Rondvraag:  
Evelyne geeft nogmaals aan dat zij stopt aan het einde van dit schooljaar.  

Ook Manon K geeft aan te stoppen bij de OR aan het einde van dit schooljaar.  
En ook Sander geeft aan te stoppen aan het einde van dit schooljaar. Hij vraagt of er nog OR-
leden geworven moeten worden vanwege deze uitstroom. Een aantal geeft aan dat een flyer 
ophangen in school geen nut heeft. Beter is om ouders rechtstreeks te benaderen voor de OR. De 
OR-leden met kinderen in de onderbouw gaan eens kijken of ze op hun schoolplein ouders kunnen 
werven.  
Manon P geeft aan dat het wellicht een idee is om tijdens de OR-vergadering met zijn allen meer 

te brainstormen over ideeën voor activiteiten. Dan kan de desbetreffende activiteitencommissie 
deze geopperde ideeën meenemen en een keuze maken.  

Ilse geeft aan dat ze graag het OR-team komt versterken. Ze wil wel aansluiten bij aantal 
activiteiten om te helpen. In overleg sluit ze aan bij de talentenweek en Koningsspelen. 
Marco geeft aan dat hij in contact is gekomen met Arie Koster uit Kranenburg. Arie is 
gepensioneerd bijenkenner en heeft ook aantal boeken geschreven. Hij zou graag zijn kennis 

willen overdragen aan de kinderen van de Hoge Voorde in de vorm van bijvoorbeeld 
lezingen/workshops. Tim geeft aan dat dit prima aansluit bij bijvoorbeeld het thema ‘natuur’. 
Misschien kan hij ook wel aansluiten bij de talentenweek.    

 
 
Volgende vergadering: 13 mei 2025 


